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Gatelys snart ned til Beinavikjo 19.01.2011

Snart kjem det lys her...
 

Når kjem det gatelys ned til Beinavikjo og opp til Dønhaug Gardsbarnehage,
spør ein lesar og vi sender spørsmålet vidare til Ivar Kåre Døssland i kommunen.

 
Han svarar:
- Det er avsett pengar til lyset ned til Beinavikjo på budsjettet for iår og
Kvinnherad Energi er i gang med å vurdera det tekniske, til dømes
dimensjonering.

 
Når det gjeld den siste strekninga opp til gardsbarnehagen er det meir
uvisst når det kjem lys der.

 
Vedkommande som spør strekar under at det er eit stort og skrikande behov
for meir lys på begge stader.

 
(Foto: Ola Matti Mathisen)
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----men når kjem det her?
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